
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 13
Nová Ulice

Č. 5 / 2024 14. 05. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kuchař Jaroslav, Ing., Mareček Bedřich, Klásek Vladimír, Sýkora Vojtěch, Procházková
Libičková Jana, PhDr., Česák Ondřej, MUDr., Sojka Pavel, Balcárek Jan, Bc., Krystýn
Luděk, Mgr., Götzová Alena

Hosté: MPO Kadlčík Jiří, PČR Tomáš Novák
Hosté Jiří Trnavský, Karolína Trnavská, Ondráš Mareš

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Program schůze schválen všemi hlasy.

Usnesení:
Program schůze schválen.

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupce MPO slíbil součinnost při pořádání Slavnosti Černého orla.
Dále pak nebyly žádné dotazy na PČR ani MPO.

3 Vystoupení hostů
Pan Jiří Trnavský upozornil na problém s parkováním na ulici Vojanova. Navrhl rozšíření stávající vozovky. Jako
další navrhuje rozšíření pojízdného chodníku před lékarnou na ulici Čajkovského.
Pan Ondřej Mareš navrhuje změnu dvousměrné vozovky na jednosměrnou v ulici Pionýrská.
Paní Tvrdoňová opakovaně žádá o úpravu a estetizaci vnitřního prostoru u objektu Jalta.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Podněty hostů - Před uzavřením
Podněty hostů - Vyřešené
Starší požadavky
Zápis č. 1/2024 ze dne 16. 01. 2024: Stížnost na hluk v okolí sportoviště střední školy Čajkovského. - Předáno
Zápis č. 2/2024 ze dne 13. 02. 2024: Řešení parkování dodávkových vozů - Předáno
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Kontrola rychlosti na ulici Brněnská. - Před uzavřením
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Zákaz parkování - Předáno
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Oprava chodníku. - Před uzavřením
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Doplnění člena komise. - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti
Projednání písemných podnětů veřejnosti:
Pan Radim Joukl upozorňuje na extrémní hluk z Taneční školy, která působí v oběktu Jalta. Předseda KMČ
bude řešit s ředitelem SNO, který objekt spravuje.
Paní Novosadská žádá vybudování chodníku mezi ulicemi Bachnerova a Mošnerova, kde je v součastnosti
vyšlapaná stezka, která je za mokra bahnitá.
Stejně je tomu v ulici I.P.Pavlova, kde vede stezka směrem ke garážím.
KMČ nemá prostředky na budování nových chodníků v místech kde si občané zkracují cestu.
 
 



6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace
Komise dále projednala stav příprav slavnosti Černého orla, pan Klásek seznámil přítomné se stavem příprav a
upřesnil úkoly a pan Kuchař upřesnil čerpání finančnícjch prostředků, které schůze následně schválila.
Jako poslední bod byla schválena změna termínu příští schůze na termín 4.6.2024 z důvodu poslední kontroly
příprav Slavnosti Černého orla. Mimo to proběhne krátké setkání po vytištění letáků k rozdělení jejich distribuce.

Usnesení:
Návrh čerpání finančních prostředků:
Slavnosti Černého orla 150 000.
Nákup materiálu 20 000.
Projekt na úprava prostorů Jalta 50 000.
Ostatní volné prostředky budou použity na opravy chodníků.

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

8.1 Změna termínu červnové schůze
Z důvodu kontroly příprav Slavnosti Černého orla mění se termín červnové schůze z 11.6.2024 na nový termín
4.6.2024 v 17.30 v prostorách Klubu důchodců v areálu Jalta.

Usnesení:
Změna termínu schůze na 4.6.2024.

Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2024

Datum schválení zápisu: 18. 05. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kuchař Jaroslav, Ing.

Zapsal/a:
Kuchař Jaroslav, Ing.

Ověřil/a:
Procházková Libičková Jana, PhDr.


